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>1.端午节英语祝福语简短寄语
1、有种友谊，无须挂齿，却心领神会，祝端午节快乐！
There is a friendship that does not need to be hung up, but it is understood. Wish Dragon Boat Festival happy!
2、送你一条端午短信，传递我的祝愿，祝端午节快乐。
Send you a message of the Dragon Boat Festival, convey my wishes, happy Dragon Boat Festival.
3、在端午节的日子里，寄一份祝福给你，愿你拥有真心的快乐与喜悦！
In the Dragon Boat Festival, I send you a blessing. May you have true happiness and joy.
4、端午节，我给你祝愿，祝你总如愿，快乐每一天！
I wish you the Dragon Boat Festival. I wish you all the best and every day!
5、祝福声声不间断，送来欢乐满人间。祝端午快乐无限！
The blessing is continuous and brings joy to the world. Wish Dragon Boat Festival happiness unlimited!
6、端午节到了，让我为你送上一份祝福：端午安康！
The Dragon Boat Festival is coming. Let me send you a blessing: Dragon Boat Festival!
7、祝端午快乐笑满家园，生活美满好运连连。
I wish you a happy and happy life in the Dragon Boat Festival.
8、愿平安永远对你微笑，愿健康总是格外关照。端午节，愿你一切都好！
May peace always smile at you, and your health will always be taken care of. I wish you all the best in Dragon Boat Festival!
9、端午至，愿您生活美满，开心快乐就好！
Dragon Boat Festival, I wish you a happy life, happy and happy!
10、愿你度过这美好的一切，端午节快乐。
I wish you all the best and enjoy the Dragon Boat Festival.
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1、用一缕春风，两滴夏雨，三片秋叶，四朵冬雪，做成五颜六色的礼盒;打着七彩八飘的丝带，用九分真诚，十分热情，装进无数祝福送给你，愿端午节好运。
With a ray of spring, two drops of summer rain, three autumn, 4 winter snow, made of colorful gift box; name of eight floating colorful ribbons, with nine points sincere, very warm, put them in countless blessings given to You, like Lucky Dragon Boat Festival.
2 、有时我忙，有时我忘;有时我累，有时我懒!但怎样我也会记得想你，想你这个好朋友!记住：你微笑时我的世界也微笑，祝端午节快乐!
Sometimes I\'m busy, sometimes I forget; sometimes I\'m tired, sometimes I lazy! But how I will remember that like you, thinkyou that a good friend! Remember: You smile when my world is smiling, I wish a happy Dragon Boat Festival!
3、端午到了，送你一个万能“粽”，仅限端午食用。食用的`呈现：幸福紧随如风，烦恼跑得匆匆;知识用之不竭，钱财取之不尽;好运如日中天，彩票一买即中。
Dragon Boat Festival to give you an omnipotent \"Dumplings\", only the Dragon Boat Festival food. Food presentation: well-being followed by the wind, troubled run hastily; knowledge inexhaustible, inexhaustible supply of money; luck heyday of the lottery that is the one to buy.
4、喜讯：端午节当天，手机号头两位数字是13的用户，可以到街边小摊上免费领取粽子，当然，事先要抹上烫伤膏以防被摊主的开水泼到。
piece of good news: The Dragon Boat Festival the same day, the first two digits of the phone is 13 users can go to the free on-street stalls for dumplings, of course, prior to being applied and who runs the burn ointment to prevent the water pouring into.
5、我想就这么一直抱着你不放开，你的香气是如此迷人，你的体态是多么均匀，粽子真好吃。
I would like to take you do not have been so open, you smell is so charming, your body is very uniform, really delicious dumplings.
6、端午到了，送你一个万能“粽”，仅限端午食用。食用的呈现：幸福紧随如风，烦恼跑得匆匆;知识用之不竭，钱财取之不尽;好运如日中天，彩票一买即中。
Dragon Boat Festival to give you an omnipotent \"Dumplings\", only the Dragon Boat Festival food. Food presentation: well-being followed by the wind, troubled run hastily; knowledge inexhaustible, inexhaustible supply of money; luck heyday of the lottery that is the one to buy.
7、听说今年端午节期间出了个怪事，我当时正好路过，但我不相信我所见到的一切：那只猪居然真地像人一样拿着手机正在看短信!
I heard during the Dragon Boat Festival this year, out of a strange, I was just passing through, but I do not think I saw everything: the pig actually really like people holding mobile phone text messages are read!
8、端午节电信新功能测试，本月免费，请按任一数字键测试你的智商………经测试您的智商为零。哈哈
Dragon Telecom test new features, this month for free, please click any of the number keys to test your IQ ... ...Test your IQ by zero. Haha
9、一条短信息，祝福一串串：端午节到了，祝快快乐乐，开开心心;健健康康，轻轻松松;团团圆圆，恩恩爱爱;和和美美，红红火火!
a short message, bless strings: Dragon Boat Festival arrived, wish happy, a happy heart; Healthy, unwind; Completely round, boon conjugal love; HeHeMeiMei, thriving!
10、有分离就有相聚,分别得越久越是亲昵.我想告诉你,这个端午节我特别想你。
There are isolated together, respectively, the longer the more intimate. I want to tell you that I particularly like the Dragon Boat Festival you.
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1、端午节之际，祝你温馨快乐，幸福环绕！
On the occasion of Dragon Boat Festival, I wish you a warm, happy and happy surround.
2、粽叶裹住你过去的美好，米粒黏住你现在的幸福，龙舟承载你未来的梦想。
Bamboo leaves wrapped in your past beauty, rice grain stick to your present happiness, dragon boat carries your dream in the future.
3、端午节，想朋友，念家乡，祝君安康早辉煌。
Dragon Boat Festival, like friends, read home, Zhu Jun Ankang brilliant.
4、端午节，送你粽子一个，愿你幸福围绕，好运相随，端午快乐！
Dragon Boat Festival, send you a zongzi, wish you happiness around, good luck to follow, happy Dragon Boat Festival!
5、端午节到了，愿你快乐相伴，万事如意。
The Dragon Boat Festival is here. I wish you all the best.
6、看来看去，这年头，我只能相信友情了，所以发条短信祝福你，愿你端午节快乐！
Looks like, this year, I can only believe in friendship, so send a message to bless you, wish you a happy Dragon Boat Festival!
7、愿鲜花与绿叶结伴，点缀你绚丽的人生，愿你端午节快乐！
May flowers and green leaves accompany you to decorate your gorgeous life. May you have a happy Dragon Boat Festival!
8、端午，我要结结实实套牢你，端午节祝福语送你！
Dragon Boat Festival, I want to knot solid and hold you, Dragon Boat Festival blessings to you!
9、祝福声声不间断，送来欢乐满人间，祝端午快乐无限！
Bless the sound, bring joy to the world, wish the Dragon Boat Festival happiness!
10、吃粽子，送祝福，生活美满富足！端午安康！
Eat zongzi, send blessings, live happily and riches! Dragon Boat Festival is healthy!
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1、一颗心迁挂着你，一份爱祝福着你，一份真感情在等待着你的回应。祝端午节快乐！
A heart hangs on you， a love bless you， a true feeling is waiting for your response. Happy Dragon Boat Festival！
2、端午节到了，我的祝福如约而至，祝您端午节幸福快乐！
With the arrival of the Dragon Boat Festival， my blessings are coming， and I wish you a happy and happy Dragon Boat Festival.
3、端午到，挂香包，吃粽子，家家户户真热闹！
The Dragon Boat Festival arrives， hangs the sachet， eats the zongzi， every household is really lively！
4、记住：你微笑时我的世界也微笑，祝端午节快乐！
Remember： when you smile， my world smiles. Wish Dragon Boat Festival happy！
5、吃粽子，送祝福，生活美满富足！端午安康！
Eat zongzi， send blessings， live happily and riches！ Dragon Boat Festival is healthy！
6、端午节到了，我祝愿你节日快乐，多吃粽子！
The Dragon Boat Festival is here. I wish you a happy holiday and eat more zongzi！
7、祝端午快乐笑满家园，生活美满好运连连。
I wish you a happy and happy life in the Dragon Boat Festival.
8、端午节假期到，祝你假期快乐，好运连连，幸福绵绵！
On the Dragon Boat Festival， I wish you a happy holiday， good luck and happiness.
9、祝福声声不间断，送来欢乐满人间。祝端午快乐无限！
The blessing is continuous and brings joy to the world. Wish Dragon Boat Festival happiness unlimited！
10、祝你幸福安康，万事如意，端午快乐！
I wish you happiness and health， all the best， and happy Dragon Boat Festival！
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1、端午佳节挂艾叶，愿我们的爱直到天荒地老。
Dragon Boat Festival hangs mugwort leaf, wish our love till the end of the world.
2、愿你在端午节，粽是开心，粽是快乐，粽是好运，粽是幸福，粽是健康。
May you be happy, happy, lucky, happy and healthy during the Dragon Boat Festival.
3、粽儿满满，人生暖暖，粽儿甜甜，情意绵绵。祝我最亲爱的亲人，端午快乐！
Dumplings are full, life is warm, dumplings are sweet and tender. Happy Dragon Boat Festival to my dearest relatives!
4、有分离就有相聚，分别得越久越是亲昵。我想告诉你，这个端午节我特别想你。
There is separation, there is reunion. The longer the separation, the more intimate it is. I want to tell you that I miss you very much this Dragon Boat Festival.
5、一千朵玫瑰给你，要你好好爱自己；一千颗幸运星给你，好运一直围绕你！祝端午节愉快！
A thousand roses for you, want you to love yourself; a thousand lucky stars for you, good luck has been around you! Happy Dragon Boat Festival!
6、天有情，地有情，愿你天天好心情！端午节快乐！
Heaven has affection, earth has affection, wish you a good mood every day! Happy Dragon Boat Festival!
7、端午节，吃粽香，快快乐乐朋友莫忘。
Dragon Boat Festival, eat Zongxiang, happy friends do not forget.
8、温馨的祝福追着你，情意绵绵。祝你端午开心，心情舒畅！
Warm wishes follow you, affectionate. I wish you a happy Dragon Boat Festival and a happy mood!
9、闻起来是温馨，吃起来是甜蜜，咽下去是幸福，回味着是美满，端午节快乐！
It smells warm, tastes sweet, swallows happy, aftertaste happy, Dragon Boat Festival happy!
10、愿你端午节快乐，好运粽在身边，幸福满舟围！
May you have a happy Dragon Boat Festival, good luck and happiness around you!
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